MALAYSIA - SABAH 5D KOTA KINABALU TOUR

5天(亚庇)哥达京那巴鲁



TC: MY-5DBKI-PVT

Travel valid March 2025 - December 2025

TOUR HIGHLIGHTS 行程特色

TOUR HIGHLIGHT: KOTA KINABALU

- Mount Kinabalu Park Day Tour 哥达京那巴鲁公园游
- TARP Twin Islands Hopping
- 海洋公园 双岛游
- Klias OR Kawa Kawa River Cruise tour
- Klias -或- Kawa-Kawa 游船之旅
- Mari-Mari Cultural Village
 - 玛丽玛丽民族村

TOUR PACKAGE INCLUSIVE:

- √ 04 nights accommodation stay in Kota Kinabalu
- ✓ Meals , Tour & Transfer as per itinerary. 2way airport-hotel transfer with driver
- √ Admission fee as per itinerary

TOUR PACKAGE EXCLUDE:

X Air Ticket & Taxes (International SIN-BKI-SIN) Tipping to Guide/Driver: RM10 per pax per day

X Malaysia Tourism Tax RM10 per room per night (pay direct to hotel upon check-in)

X Travel Visa (if any)

X Personal Travel Insurance

X Any incidental bill or personal expenses

Remarks:

Sequence of itinerary is subject to change without prior notice. In the event of discrepancy between English and Chinese itineraries, refer to the English version itinerary.



DISCLAIMER Images featured are for provisional purpose only. The sequence of the itinerary, meals and hotel arrangement are subject to the final adjustment of the local ground operator and flight schedule is subject to airline in use. We reserve the right to alter the sequence or change or amend the itinerary if necessary with or without notice especially some sightseeing are based on seasonal with no guarantee. All flight and hotel are subject to final confirmation. *Term and conditions apply. UP 26 Feb 2025.

DAY 1 SINGAPORE 🛪 KOTA KINABALU

Assemble at airport for your flight to Malaysia-Kota Kinabalu . Upon arrival, meet to representative and transfer to check-in hotel. Then, free at own leisure. Overnight in Kota Kinabalu hotel.

DAY 2 BKI - MOUNT KINABALU DAY TOUR

(Breakfast / Lunch / X)

Today, proceed for the following sightseeing;

 Mount Kinabalu Park Day Tour (estimate 0730 – 1800hrs) - Kinabalu View Point, Nabalu Market, Desa Dairy Farm, Poring Hot Spring + Canopy Walk, and etc. Next, after tour back to Kota Kinabalu hotel.

DAY 3 BKI – (ISLAND OR WETLAND) TOUR

(Breakfast) – Lunch or Dinner as per tour selection

Today, please choose to visit below EITHER 1 of the joint-tour selection (A or B):

A.) TARP Twin Islands Hopping with light lunch (estimate 0800-1500hrs)

Return boat transfer by Seat-in-boat (sharing) / Snorkeling Equipment & Life jacket

☐ B.) Klias or Kawa Kawa Tour River cruise with high tea and dinner (estimate 1300-2130hrs)

Return boat transfer by Seat-in-boat (sharing) / Proboscis monkey hunting + Firefly viewing night tour (Since it is a wild animal, the viewing rate cannot be auarantee)

Next, after tour back to Kota Kinabalu hotel.

DAY 4 BKI - MARI-MARI CULTURAL VILLAGE

Today, proceed for the following sightseeing;

- Kota Kinabalu City Tour with local products shop
- Next proceed to Mari-Mari Cultural Village with high tea included - visit to 5 Ethnic Traditional Houses / Traditional Demo & Activities.

Next, after tour back to Kota Kinabalu hotel.

DAY 5 KOTA KINABALU X SINGAPORE

(Breakfast)

After breakfast and check-out, free at own leisure till time transfer to airport for your flight departure home.

新加坡 哥达京那巴鲁 第一天

(X)

今天搭乘飞机前往马来西亚沙巴-哥达京那巴鲁 (亚庇市),抵达后专人接机后,前往入住酒 店。后自由活动。

第二天 沙巴 - 哥达京那巴鲁神山游

(早餐/午餐/X)

早餐后, 驱车游览以下哥打金娜巴鲁市区景点;

■ 哥达京那巴鲁神山一日游(约0730-1800hrs)

纳巴鲁神山瞭望台,手工艺品跳蚤市场,奶牛场,保龄温泉,树顶吊桥等等

第三天 沙巴 - (海岛或湿地) 游

(早餐)-午餐或晚餐 根据以下旅游项目选择 今天, 请选择參加以下一日游项目(A或B):

- ■A.)海洋公园双岛游-含简约午餐(约0800-
- ■B.)Klias或Kawa-Kawa游船之旅-含下午茶及 **晚餐**(约1300-2130hrs)-船只往返接送(共乘)/寻找長 鼻猴+螢火虫观赏夜游(由於是野生動物,因此無法保 證观赏率)

第四天 哥达京那巴鲁-玛丽玛丽民族村

(早餐)

早餐后, 前往参观以下项目:

- 参观亚底市区游览,购买当地土产及购物。
- 接下來前往玛丽玛丽民族村享用下午茶
- -参观亚庇5座民族传统民宅 / 传统展示与活动

第五天 哥达京那巴鲁 🛪 新加坡

(早餐)

早餐后退房,自由活动直至时间送往机场启程 返回新加坡。





















